
Fra:                                              Jens Laland <jens@caseco.no>
Sendt:                                        tirsdag 9. august 2022 12:05
Til:                                               Postmottak Alver; Post Alver byggesak
Emne:                                        Re: VS: Søknad om Tillatelse til Tiltak - Bruksendring fra fritidsbolig til 

helårsbolig - Radøyvegen 589 - GNR./BNR. 497/14
 
Hei
 
Vi sendte nettopp inn en søknad om tillatelse til tiltak for en bruksendring fra fritidsbolig til helårsbolig 
på Radøyvegen 589 - GNR./BNR. 497/14. Dette er en søknad vi har fullført for over 3 måneder siden og 
som vi sendte inn på e-post til kommunen. Vi oppdaget først nå at dere ikke hadde mottatt 
byggesøknaden. Vet ikke om dette var på grunn av størrelse på vedlegg eller lignende, men synes det var 
rart da vi ikke har særlig store vedlegg. Uansett, så var det veldig trist å oppdage dette først nå etter så 
lang tid, og vi føler veldig for klienten vår som har nå ventet så lenge, uten at saksbehandlingen en gang 
har startet.
 
Under omstendighetene, er det noe mulighet for at dere gjerne kunne prioritert denne saken? Vi takker 
så mye på forhånd, uansett utfall og ønsker dere en fin uke videre.
 
-- 
 
Mvh.
Jens Laland, ved CASECO
 
Tlf: 51 11 06 32
E-post: jens@caseco.no
 
Den 2022-08-09 11:36, skrev Jens Laland, ved CASECO AS:
> Hei!
> 
> Her har jeg vedlagt Søknad om Tillatelse til Tiltak - Bruksendring fra 
> fritidsbolig til helårsbolig - Radøyvegen 589 - GNR./BNR. 497/14
> - Del 2 av 2 e-poster.
> 
> --
> 
> Vennlig hilsen,
> 
> Jens Laland, ved CASECO AS
> 
> Tlf: 51 11 06 32
> 
> E-post: jens@caseco.no
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